

## **2020 School Achievement Updates**

The school year 2019-2020 has indeed been a challenging one. With the support of parents and the concerted effort of students and teachers, our public examination and JUPAS results as well as Form 1 intake are all impressive.

### **2020 HKDSE**

1. Our overall 2020 HKDSE credit rate (Level 4 to 5\*\*) was 1.4 times of the Hong Kong average.
2. 5 subjects had credit rates higher than those territory-wide by more than 60% and 3 subjects by more than 95%.
3. Our credit rate (Level 4 to 5\*\*) of English Language was 74.1% (nearly 90% of our students reached at least Band 6 and 40% of them attained Band 7 or above in IELTS), which was higher than that territory-wide by 150%.

### **2020 GCSE Chinese and GCE AS Chinese Examinations**

1. 100% of our Non-Chinese students taking GCSE Chinese Examination obtained Level 9 and Level 8 (equivalent to A\* in the previous grading system).
2. 87% of our Non-Chinese students taking GCE AS Chinese Examination obtained Grade A.

### **2020 International Baccalaureate Diploma Programme (IBDP)**

1. Our highest score is 44 out of 45 points. Almost 50% of our students attained 39 points or above which is the best record over the years.
2. 100% of our IB graduates received university degree offers. 87.5% received offers from the University of Hong Kong, the Chinese University of Hong Kong and the Hong Kong University of Science and Technology, while some received offers from prestigious overseas universities.

### **JUPAS Results**

77.8% of our students received local university degree offers, of which nearly half of them were admitted to the University of Hong Kong, the Chinese University of Hong Kong and the Hong Kong University of Science and Technology. Our graduates were admitted to Pharmacy, Quantitative Finance, Global Business, Biomedical Sciences and many other popular programmes.

### **Form 1 Intake**

1. Competing for 164 Form One places, the total number of applications reached 2,550, which has broken our school record again.
2. Almost all admitted students are from the most desirable banding.

## **Other Awards**

**Owing to the pandemic situation, almost 6-month class suspension and cancellation of most competitions,**

1. Our students still received over 120 awards and titles in world-class events, language and music contests, scientific research initiatives and sports competitions.
2. Our students won 7 gold and 22 silver medals in the categories of debate, writing and public speaking in World Scholar's Cup (Tournament of Champions) which was held in Yale University in the US.
3. In Hong Kong Schools Music Festival and Speech Festival, over 25 individual and group awards were reaped.
4. In HKSSF Inter-school Swimming Competition (Kowloon District, Division 2), 20 individual awards and 8 group awards were obtained.

## 2021 - 2022 年度中一收生

2019-2020 學年乃極具挑戰性。有賴家長支持，在學生及老師的共同努力下，本校於公開考試、大學聯招及中一收生各方面，均再創佳績。

### **2020 香港中學文憑考試**

1. 學生平均取得四至五\*\*級別成績高於全港 1.4 倍。
2. 共有五科的優良率高於全港 60%或以上。其中三科更高於全港超過 95%。
3. 英文科取得四至五\*\*級別成績為 74.1%（應屆接近 90%之學生於國際英語測試系統(IELTS)取得第六級或以上水平，而其中 40%的學生更達第七級或以上水平），遠高於全港 150%。

### **2020 GCSE 中文及 GCE AS 中文考試**

1. 100%的非華語學生於 GCSE 中文考試中取得第八級或第九級成績（相等於過去 A\*等級）。
2. 87%的非華語學生於 GCE AS 中文考試中取得甲等成績。

### **2020 國際文憑大學預科課程(IBDP)**

1. 本校學生所考取之最高分數為 44 分(滿分為 45 分)。接近半數學生取得 39 分或以上，為歷屆最佳成績。
2. 本校所有修讀該課程之畢業生均取得大學學位。87.5%的學生取得香港大學、香港中文大學、香港科技大學學位，而部分學生更獲得享負盛名之海外學府取錄。

### **大學聯招結果**

本校 77.8%的學生在大學聯招中取得大學學位，其中接近半數獲香港大學、香港中文大學及香港科技大學取錄，當中包括藥劑、量化金融、環球商業、生物醫學科學及其他受歡迎之學系。

### **中一收生**

1. 本校中一學位共 160 個，而收取之申請表約共 2550 份之多，打破歷屆申請人數紀錄。
2. 大部分被取錄學生均來自最理想級別。

### **其他獎項**

於疫情嚴重、學校停課接近六個月及大部份賽程被取消之情況下，

1. 本校仍在國際賽事、語文、音樂、體育比賽，以及科研各方面，共奪得逾 120 項獎項及名銜之多。
2. 於美國耶魯大學舉行的世界學者盃冠軍賽，本校學生在辯論、寫作及演講項目取得 7 面金牌及 22 面銀牌。
3. 香港學校音樂節及朗誦節雖取消了大部分賽程，本校仍奪得逾 25 項個人

及小組獎項。

4. 在香港學界體育聯會校際游泳比賽(九龍區第二組)，本校取得 20 項個人及 8 項團體獎項。

有賴老師和學生的熱誠及付出，還有家長的支持，本校將會於來年不斷進步。如有興趣申請 2021 - 2022 年度中一學位，請留意學校網站十月底發放的收生安排。

如有問題，可致電聯絡中一收生委員會。